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Referat fra skolebestyrelsesmøde på Holmegaardskolen  

 
Torsdag den 27.04.2023 klokken 18:00 - 21:00  
STED: Håndværk & Design, administrationsbygningen, Afdeling Fensmark  
 

Til stede: Jesper Gleitze Nielsen, Mia Than West, Ena Christensen, Christina Krogh Nikolajsen, 
Louise Maj-Britt Højgaard, Mie Ihlermann Rasmussen, Shila Høeg, adm. leder, Stine Schou 
Andersen, skoleleder, Sophia Brinksby. Mathilde 8.kl 
 
Gæster:  
 
 
Fraværende:  
Afbud:  
Mødeleder: Jesper Gleitze Nielsen 
Referat: Shila Høeg 
 
 

Punkt Referat 

Sag 85 / JG  
Godkendelse af referat 

 

Godkendt 

Sag 86/ JG  
Nyt fra elevrådet 

• Fensmark 
• Toksværd 

Der er ikke noget nyt fra Toksværd. 
Det går fint med elevrådet i Fensmark. De ønsker sig 
nye gardiner i klasserne. Nogle steder er de revet ned. 
Der mangler et hegn ved boldbanen ud mod 
Holmegaardsvej. Der er lovet elevrådet 20.000,- (sidste 
skoleår) som ikke er brugt, som de gerne vil bruge nu. 

Det er desværre ikke muligt, da budgettet slutter pr. 
31/7  
De vil gerne have at biblioteket skal være mere 
hyggeligt. Og der skal ordnes af eleverne. De vender 
tilbage med flere forslag mht. forbedringerne af 
biblioteket. Eleverne ønsker vagter i kantinen.  
Måske skal skolebestyrelsen med i over valget af 
leverandør af mad til Ny. 
Elevrådsrepræsentanten skal huske, at hun 
repræsenterer hele Fensmark og ikke kun udskolingen.   
 

Sag 87 / SH /  
Økonomiopfølgning 

• Status på indeværende år 
• Opmærksomhedspunkter og tiltag 
•  

Budgettet for 23-24 forelagt bestyrelsen og det nye er, 
at vi skal regnskabsafslutte 31/12, derfor blev budgettet 
1/8 – 31/12 fremlagt.  Vi skal fremadrettet 
regnskabsafslutte 31/12, vi følger kalenderåret.  
Punktet tages på igen på næste møde. 

Sag 88/SH 
Budget for kommende skoleår 
Fremlæggelse af budget for kommende skoleår 
Skal godkendes og vedtages 

Se ovenstående. 

Sag 89 /SSA 
Eksterne opslag på AULA 
Der ønskes en drøftelse af om der er/hvilke nogle 

opslag fra eksterne parter, som kan lægges på 
overblik på AULA. 

Der er mange ”eksterne” henvendelser, som gerne vil 
have noget slået op på Aula. Men hvad er gavnligt for 
forældre og eleverne. 

Forslag er, at skolen målretter informationerne mere, så 
der ikke kommer for meget irrelevant ud.  
Der er en bekymring for, at der allerede nu er for 
meget, så mange ikke gider at gå på Aula for f.eks. at 
se skema fra lærerne.  
Et opslag ligger automatisk i et år, det skal skæres ned 
til et minimum. 
Skarpere på valg af, om der skal brugs ”beskeder eller 
opslag”. 
En klar defineret modtagergruppe til beskederne.  
 

Pause  

Sag 90/SSA 
Princip P om Meddelelsesbogen  
Udkast til princip vedhæftet som bilag 
 

Princippet er rettet til, skal i høring i min. 4 uger og skal 
med på mødet i juni. 
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Sag 91/SSA og JG 
Princip O – Princip for brug af 
mobiltelefoner/smartwatch og andre 
elektroniske medier på Holmegaardskolen 
Høringen er slut – giver det anledning til ændringer 

Det kan været opmærksomhedspunkt, at nogen oplever 
at de ikke kan komme igennem på telefonen i sfoen. 
 
Der er mange klasser, som mangler et ur. 
 

Princippet er vedtaget. 
 

Sag 92/SSA 
Skoleårets planlægning 
Status og fokuspunkter 
Stillinger der skal slås op - ansættelsesudvalg 
 

Vi slår 4 stillinger op, 1 i To, 2 på FE og 1 i 
specialklasserne.  
Vi er ved at være færdig med fagfordelingen og skal i 
gang med skemalægning. Personalet er positive og der 
er ro på.  
Vi skal have en skole, hvor der er mere fokus på 
elevfravær og trivsel. 
 

Sag 93/JG 
Forretningsorden  
Der er kommet ny styrelsesvedtægt – opfølgning på 
betydning for vores forretningsorden 

Punktet rykkes til næste møde 

Sag 94/JG 
Skolebestyrelsen til næste år 
Overvejelser og proces ifht. formandsskifte 

Formanden er valgt for 2 år og han vil gerne overdrage 
posten så godt som muligt. Formanden stopper til 
sommer (som formand) men kan godt sidde et par 
måneder mere, hvis der er behov for det, så SB lander 
blødt og godt. Næstformanden kan desværre ikke være 
hverken formand eller næstformand. 
Hvem vil så taget posterne? 
Drøftes på næste møde. 

 

Sag 95 
Bordet rundt 

• Medlemmer 
• Medarbejdere 
• Ledelsen 
• Formanden 

 
Der er pt. prøver og 9. kl har haft galla, som gik godt. 
 
Det er snart sidste skoledag for 9.klasserne 
 
Lasse er ny afdelingsleder og det giver ro i ledelsen. 
 

Sag 96 
Punkter til kommende møder 

• Maj: Punkter til årsberetning 
• Juni: Årsberetning 
• Juni: Principrevision 23/24. 
• Udskudt:Projekt Skole-hjemsamarbejde. 

Opsamling 
 

Punkter til årsberetning 

Sag 97/ Orientering / 
Eventuelt 

 

 


